
Protokoll
Föreningen Vi i Skolan, Tåstarp

Dialogmöte med Ellinor Rydell
den 11 oktober kl. 19.00 2012 i Tåstarps skola.

Närvarande
Intresserad köpare av Tåstarps skola: Ellinor Rydell och Christian Rydell.
Styrelsen i Vi i skolan: Michael Hansson, Jessica Lindell, Andreas Andersson, Niklas Falck och 
Per Malmgren
Samt tidigare interim styrelse: Gösta Ohlsson, Holger Svensson, Else-Marie Svensson och Anders 
Nilsson
                                           
             

§ 1 Mötets öppnande
Ordförande Michael Hansson (MH) förklarade mötet öppnat och välkomnade samtliga 
deltagare.
MH startar upp mötet med att förstärka föreningens åsikter att inte vara negativa till idén 
att det skulle kunna bedrivas förskoleverksamhet i skolan. Missuppfattning har 
tydligen figurerat att föreningen skulle vara emot en sådan verksamhet.
Däremot önskas en redogörelse inför styrelsen hur verksamheten är planerad att se ut 
och fungera.

§ 2 Ellinor Rydell (ER)
ER börjar berätta att det inte är konstigt man blir missuppfattad. Media gör tolkningar som 
publiceras i tidningarna och är något som inte nödvändigtvis stämmer efter korta invervjuer 
som gjorts.
ER presenterar sin idé och ambition att bedriva förskoleverksamhet i skolan. Hon ser 
kopplingen till föreningsliv, biblioteksverksamhet, gymnastiksal, grönområde och 
naturen som ett fantastiskt ställe för sin verksamhet. ER's ambition är att fortsatt 
kunna erbjuda samtliga verksamheter att finnas kvar i byggnaden, då det är viktigt för 
relationen med bygden. Alla kommer ha glädje av varandra i hela konceptet och 
tycker det är viktigt att kunna attrahera hela bygden. ER vill att byggnaden skall få 
fortsätta vara en mötesplats som i dag, fast bättre. ER påvisar också att man inte skall 
motarbeta möjligheten att ha mötesplatsen enligt tradition för t ex 
midsommarfirande.
ER lovar att biblioteket skall få en plats i byggnaden som utlovats från kommunen. Men 
däremot inte på samma plats som i dag, då den egna verksamheten prioriteras att finnas i 
den delen av byggnaden. Ett av argumenten för detta är entré och hallen innanför, där 
barn med föräldrar enklast kan komma in.
ER presenterar att bästa stället för biblioteket skulle vara i mitten av byggnaden, alltså 
den delen som i dag är rummet utanför befintligt kök. Man lägger även fram 
argumentet att kanske kunna få kommunen till att ha ett mindre sortiment av böcker som 
bytas ut oftare och på så sätt kunna attrahera med mer aktuellt sortiment. 

§ 3 Anders Nilsson för fram irritationen som finns
AN tar upp olika anledningar till att det finns en irritation och oro som skapar skeptiska 
åsikter kring förändring.
En av flera grejor gäller att man drog in julgran för byborna. En annan att man inte 
prioriterat att ordna utrymningsvägar för skytteföreningens lokal.En tredje gäller de 
delar av byggnaden som är trasiga (fönster, staket osv.)



§ 4 Per Malmgren kommenterar flytten av biblioteket
PM tar upp den stora irritation som finns att försöka flytta biblioteket ner i källaren, då man 
då degraderar känslan av värdefull mötesplats som trots allt biblioteket är. Detta har 
skrivits i media vid ett flertal tillfällen senaste tiden. Per framhåller att det inte under 
några omständigheter kan vara aktuellt att flytta verksamheten ner i källaren. Och då 
gäller det inte bara för att fukten och skicket kan vara problemet. Det gäller också 
själva verksamhetens funktion för byborna som en attraktiv mötesplats kopplad till 
byggnadens aktiviteter.

§ 5 Kostnader för flytt
Styrelsen ställer frågan om vem som skall stå för kostnaderna att flytta biblioteket 
oavsett placering.
ER svarar: Man har inga löften eller besked idag om vem som tar kostnaden, men 
kommer inte lägga några pengar själv som ägare för upprustning för biblioteket. Detta 
är kostnader som Ellinor inte har med i sin budget vid ett eventuellt köp av byggnaden.

När det gäller kostnader för allting annat i byggnaden, kommer man enbart att 
prioritera sin egen verksamhet och inte något som berör andra verksamheter idag. Så 
småningom kommer man återinvestera intäkter från förskoleverksamheten i 
byggnaden, men kan inte lova när och vad.
AN: Det betyder att du inte kommer prioritera någon av verksamheterna, t ex 
problemen i skyttelokalen?
ER: Det stämmer, så är det. I uppstartsbudgeten kommer endast förskoleverksamheten 
att prioriteras då det är den som kommer att bli "kärnverksamhet" och den som kommer att 
bringa majoriteten av inkomsterna. 
Tanken är att efterhand återinvestera i fastigheten, till exempel fräscha upp gymnastiksal 
samt omklädning.
Att gymnastikföreningen har fått ett uppsving med stigande antal medlemmar är 
synnerligen roligt och något vi skall ta till vara på!
En utredning gällande skytteföreningens lokaler bör göras inom kort och med det som 
grund besluta om åtgärd. När den eventuella åtgärden ligger i tid beror på omfattning och 
kostnader.
AN: Då finns risken att skytteföreningen inte kommer kunna överleva och måste 
avslutas.

§ 6 Uthyrning av lokaler
Else-Marie Svensson (EMS): Kan du tänka dig att erbjuda uthyrning av t ex mittersta 
rummet för möten och träffar?
ER: Det skulle kunna gå att lösa, men är sannolikt svårt, då vi kommer ha vår 
verksamhets inventarier och till viss del barnens personliga tillhörigheter där. Det är så 
klart svårt att lösa frågan om stöld och skadegörelse, då vi skall bedriva vår 
verksamhet. Ellinor tycker i så fall att man skall använda gymnastiksalen för denna typ 
av träffar / möten. Dessutom kan rummet vid köket också kunna fungera som mötesplats 
vid mindre grupper. Detta rum skulle i så fall i ordningsställas inför uppstart.

§ 7 Har du erbjudits ett belopp för skolan? (MH)
Ellinor: Ja, det finns ett belopp som presenterats. Men då det finns olika oklarheter och 
det krävs en förhandling kring olika kostnader inför ett eventuellt köp.

§ 8 Varför är det viktigt att äga byggnaden själv (NF)
Niklas Falck (NF): Måste du äga byggnaden för att kunna bedriva verksamheten?
ER: Det är alltid osäkert att hyra av någon. Man kan aldrig vara säker på att få vara kvar 
och kan inte påverka utrymmet för sin verksamhet. Det finns inga garantier att den man 
hyr av ekonomiskt kan överleva. Risker för konkurser finns precis som många andra 
osäkerhetsfaktorer. Osäkerhetsfaktorn om ägandeförhållandena är inte bara kring den 
ekonomiska styrkan. Vem sköter t ex det allmänna underhållet av fastigheten? Skottning/
saltning, systematiskt brandskyddsarbete m.m.



NF: Ja, det är precis det samma som vår förening med tre byars oro säger i omvänd 
riktning. Det är väldigt viktigt att förstå.

§ 9 Föreningen har erbjudits att köpa (MH)
MH: Vi har fått erbjudande att köpa byggnaden för en symbolisk summa. Med detta 
erbjudande skulle vi godkänna att inte ha några möjligheter till pengar för restaurering, 
renovering från kommunen. Detta är också ett erbjudande och vi har också möjlighet att 
förhandla med kommunen.

§ 10 Avslut
Ordförande Michael Hansson (MH) tackar särskilt för ärligt och utförligt samarbete med 
Ellinor Rydell. Och att vi fått tagit del av hur hon tänker sig verksamheten 
kombinerad med föreningslivet och biblioteket i byggnaden. Från föreningens sida skall 
vi överväga och fatta beslut hur vi tar ställning till de idéer som presenterats och 
diskuterats. Föreningens beslut i frågan skall med god marginal inför kommunens 
budgetbeslut vara fattat.
Vi kommer fatta detta beslut i ett närstående stormöte med föreningens medlemmar.

 

Tåstarp 2012-10-15

____________________________ ____________________________
Michael Hansson Niklas Falck
Ordförande Sekreterare                                        

Protokollet kommer att finnas på vår hemsida: www.viiskolan.se


